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Abstract (en)
[origin: US5174226A] The secondary air jets (11) that are arranged within the combustion space (5) consist of an outer casing (12), an inner casing
(13), and a flange (14) that connects the two casings to each other, the flange (14) crossing the inner casing (13) and being rigidly connected with
this, whereas the outer casing (12) is so connected to the flange that is of greater diameter than the outer casing (12) that slot-type jets (15) are
left between the face side of the outer casing (12) and the flange (14), these jets making it possible to expel air parallel to the defining wall and
essentially perpendicular to the axis of the jets.

Abstract (de)
Die im Feuerraum (5) angeordneten Sekundärluftdüsen (11) weisen einen Außenmantel (12), einen Innenmantel (13) und einen die beiden Mäntel
miteinander verbindenen Flansch (14) auf, wobei der Innenmantel (13) durch den Flansch (14) hindurchragt und mit diesem fest verbunden ist,
während der Außenmantel (12) stirnseitig mit dem ihn im Durchmesser übersteigenden Flansch (14) so verbunden ist, daß Schlitzdüsen (15)
zwischen der Stirnseite des Außenmantels (12) und dem Flansch (14) verbleiben, die ein Außblasen von Luft parallel zur Begrenzungswand und im
wesentlichen senkrecht zur Düsenachse ermöglichen. <IMAGE>
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